

Terms and Conditions of FlyerT special conversion offer

1. The offer period is from 3 November 2025 - 6 January 2026. The start and end dates are inclusive.
2. Member can enjoy 50% bonus Asia Miles within the offer period (12,500 points = 750 miles)
3. The conversion must be done on the FlyerT APP or the official website.
4. Only first 500 transactions can enjoy 50% bonus miles.
5. You must fill in the Cathay membership details (including membership number, surname and first name) for Asia Miles crediting.
6. Asia Miles will be credited to the membership account within 4-6 weeks upon point conversion.
7. Cathay is not responsible for any failure in miles crediting due to errors in the input of membership details.
8. Once the conversion is made, no amendment and cancellation are allowed.
9. Point conversion can only be made by the Cathay member, and Asia Miles will be credited to the corresponding membership account.
10. All matters and disputes relating to the offer, the terms and conditions will be subject to the final decision of FlyerT and Cathay.
11. Other Cathay [terms and conditions](#) apply.

飛客積分轉換優惠之條款及細則

1. 活動日期為 2025 年 11 月 3 日至 2026 年 1 月 6 日(包括首尾兩天)
2. 活動期間可享 50%額外里數獎勵，即 12,500 飛米 = 750 里數 (原 12,500 飛米 = 500 里數)
3. 需前往“ 飛客” APP 或官網兌換；
4. 50%額外里數獎勵只限頭 500 之兌換訂單，兌完即止；
5. 轉換積分時，請填寫你的國泰會員資料 (包括國泰會員號，會員姓名)，用於賬戶入里用途；
6. 額外里數獎勵將在活動結束後 4-6 週內匯入國泰會員賬戶；
7. 如因提供的國泰會員資料有誤，導致入里失敗，損失由會員自行承擔；
8. 一旦兌換成功，里數不可退回；
9. 僅限國泰會員本人轉換積分，里數僅可轉換至國泰會員本人賬戶內；
10. 如有任何爭議，飛客及國泰保留最終決定權；
11. 須受其他國泰會籍[條款及細則](#)約束。

飞客积分转换优惠之条款及细则

1. 活动日期为 2025 年 11 月 3 日至 2026 年 1 月 6 日(含首尾两日)
2. 活动期间可享 50%额外里数加赠，即 12,500 飞米 = 750 里数 (原 12,500 飞米 = 500 里数)
3. 需前往“飞客” APP 或官网兑换；
4. 50%加赠仅限前 500 笔兑换订单，兑完即止；
5. 转换积分时，请填写您的国泰会员信息 (包括国泰会员号，会员姓名)，用于账户入里用途；
6. 加赠里数将在活动结束后 4-6 周内导入国泰会员账户
7. 如因会员提供的国泰会员信息有误，导致入里失败，损失由会员自行承担；
8. 积分转换一经确认，里数不可退回；
9. 仅限国泰会员本人积分转换，里数仅可转换至国泰会员本人账户内；
10. 如有任何争议，飞客及亚洲万里通有限公司保留最终决定权；
11. 须受其他国泰会籍[条款及细则](#)约束。